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Weekend of Saint Josemaria in Bamenda
On the occasion of the next feast of Saint Josemaria, Founder of Opus Dei, a Solemn Mass and a Public Conference will be held this weekend in Bamenda.
11/06/2013
On Friday, 14th June, at 5.30 pm, the Bishop of Kumbo, Msgr George
Nkuo, will celebrate Mass in honour of the Saint at Bayelle Main
Mission, accompanied by the Vicar of Opus Dei in Cameroun, Msgr
Nicolas Prieto
On Saturday, 15th June, 11.00 am, at Blue Pearl Hotel, there will be a
projection of the Film “Passionately Loving the World” on the way of
living the spirit of Opus Dei followed by a Conference on the life of
Saint Josemaria and the message of Opus Dei. Entry is free
A l'occasion de la prochaine fête de saint Josémaria Escrivá, fondateur de l'Opus Dei, une messe et une confèrence auront lieu ce weekend à Bamenda.
Le vendredi 14, à 17h00, l'évêque de Kumbo, Mgr Georges Nkuo, célébrera la messe en honneur de Saint Josémaria, à la Paroisse de Bayelle, accompagné du Vicaire Général de l'Opus Dei au Cameroun, Mgr Nicolas Prieto.
Le samedi 15 à 11h00, à l'hôtel Pearl, le documentaire "Passionately Loving the World" presentera la façon de vivre l'esprit de l'Opus Dei dans chaque circonstance. Cette projection sera suivie d'une conférence et des témoignages sur la vie de Saint Josémaria et le message de l'Opus Dei. L'entrée est libre.
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